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Kolesarji
s perutmi?

Kolesarska steza med Drenikovtm podvo-
zom jn Celovško cesto: vsak dan, razen po-
zimi in ob večjih nalivih, se vozim zjutraj in
po končani sliižbi po zgoraj navedeni relaciji.
Lanl in predlani je bil zgrajen nov podvoz
med Drenikovo in novo Celovško cesto, ki je
skrajšal in poenostavil povezavo Šiške in Be-
žigrada. Vsi, ki koristimo to cesto, smp bili
te Ijubljanske pridobitve zelo veseli, saj smo
jo čakali že več let.

Kot vemo, je Ijubljanski zrak vse prepo-
gosto onesnažen. Zato jo vsaj nekateri upo-
rabniki pločnikov ali cestišč vamjemo: ho-
dimo peš ali se vozimo s kolesi. Toda žal rav-
no na kolesarje niso mislili pri izgradnji zgo
raj omenjene povezave. Pozabili so napraviti
kolesarsko stezo. Na samem podvozu na Dre-
tiikovi, na Celovški cesti, sta kolesarski ste-
zi lepo urejeni in zavarovani pred drvečimi
avtomobili, kar naenkrat pa kolesarska steza
v nadaljevanju Drenikove izgine. Vidimo pa
znak: prepovedana vožnja kolesarjem. Tako
kiliko kolesarji dobimo peruti in preletimo
omenjeno povezavno cesto!

Priznam, da se sama, pa tudi vsi drugi ko-
lesarji, vozim po tej cesti, pri čemer kršira
cestno prometna pravila.

V opravičilo za moje prekrške in prekrške
drugih kolesarjev naj povem, da je kolesar-
jenje zdrav šport. Z njim ne onesnažujemo
bele Ljubljane. Poudariti moram, da je ploč-
nik na omenjeni povezavi dovolj širok za
pešce in kolesarje.

Morda se bodo ustrezni organi le pobri-
gali za take napake, kajti vsi dajemo veliko
denarja za ceste, pa tudi verjetno za vzpored-
no ležeče kolesarske steze.

Nevaren izhod iz bolnišnice dr. Petra Dr-
žaja: ko odhajam z delovnega mesta s kakš-
nim prevoznim sredstvom, kolesom ali
avtom, se bojim za svoje življenje. Pri izho-
du iz bolnišnice zavijem na Ievo iproti do
mu, proti začetku Vodnikove ulice. Nobene-
ga znaka pa ni, ki bi opozoril drveče vozni-
ke po Vodnikovi ulici, da lahko kdo pripelje
tudi iz te stranske ulice. Izhod je popolno-
ma nepregleden. Pripomniti moram, da par-
kirajo avtomobile tudi na obeh straneh ploč-
nika. Nekateri se zgovarjajo na varnostnika
bolnišnice, češ da bi moral prepovedati par-
kiranje na pločniku. Ne vem, če je to njego-
va naloga, saj ni miličnik.
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